

**RFSOs: 1000173831 and 1000173779**

**Question 12:**

I note on page 11 of 47 in the Offer Preparation Instructions we are instructed to provide offer in 3 separately bound sections: Section I: Technical offer; Section II: Financial Offer; and Section III: Certification. At the bottom of page 11 of 47 there is also a requirement to submit "Additional Information" (Section IV) but no instructions as to where to include this information. Can you advise whether we include this information in the Section I (Technical Offer) bound section or in the Section III (Certifications) bound section?

**Answer 12:**

Section IV Additional Information Required with Offer can be put in with the certifications.

\*\*\*\*\*

**DOC 1000173831 and 1000173779**

**Question 12:**

Je remarque à la page 11 de 47 dans les Instructions pour la préparation des offres nous sommes priés de fournir les offres en 3 sections reliées séparément : la Section I : offre technique; Section II : offre financière; et la Section III : Attestation. Au bas de la page 11 de 47 il y a aussi l'exigence de soumettre des "Renseignements supplémentaires" (section IV), mais il n'est pas indiqué à quelle endroit où inclure cette information.

**Réponse 12:**

Section IV Renseignements supplémentaires requis avec offre peut être mise avec les Attestations.